FOOD SAFETY POLICY سياسة سلامة الغذاء

We will continuously stive to deliver safe food with sustainable quality to delight our customers.

نسعى بشكل مستمر لإنتاج غذاء آمن بجودة مستدامة لإسعاد عملائنا.

We aim to adhere to food safety legal regulations and meet international standards and other customer requirements.

نلتزم بمتطلبات سلامة الغذاء التشريعية والمواصفات الدولية وكذلك إشتراطات العملاء الأخرى.

We seek to address internal and external issues and ensure competence relating to food safety.

نعالج القضايا الداخلية والخارجية ونضمن الكفاءة المتعلقة بسلامة الغذاء.

We require that company employees comply with policies and procedures and have adequate knowledge and skills necessary to do their job in hygienic and compliant manner, management assumes role of supervision of our employees for compliance and conformance with these standards, suppliers and contractors adhere to similar high standards.

نطلب من موظفي الشركة التوافق مع السياسات والإجراءات والتمتع بالمعرفة والمهارات الكافية اللازمة للقيام بعملهم بطريقة صحية ومتوافقة، وتتولى الإدارة دور الإشراف على الموظفين للتحقق من مطابقتهم لهذه المعايير، ويلتزم الموردون والمقاولون بمستوى عالٍ مماثل لهذه المعايير.

We will measure our performance with regard to food safety on ongoing basis, through audit and investigation. Also, we commit to continual improvement.

سنقوم بقياس أدائنا فيما يتعلق بسلامة الأغذية على أساس مستمر، من خلال التدقيق والتحقيق. كذلك نلتزم بسياسة التحسين المستمر.

Our policy will be subject to continuous review and revisions, particularly to take account of changes in legislation and technical information updates.

ستخضع سياستنا لمراجعة وتدقيق مستمر، لا سيما لمراعاة المتغيرات التشريعية. والتحديثات التي تطرأ في علوم سلامة الغذاء.

MOHAMED ARAFAT Quality Manager

AHMED SHASH General Manager

> HANY ELTAMAMI President

